

# Grupperådsmøde!



## Indbydelse til Grupperådsmøde 2018

Stenlænderne afholder det årlige Grupperådsmøde (spejdernes generalforsamling ) **søndag den 25. februar kl 10:00. Mødet afholdes i år i forbindelse med Stenlændernes gruppeweekend. Lerbjergcentret , Lerbjergvej 25 , 4330 Hvalsø.** Ved mødet håber vi, at alle forældre og spejdere over 15 år vil være med til at tegne Stenlændernes udvikling fremover.

### Dagsorden for Grupperådsmødet:

1. Valg af dirigent og referent.
2. Beretning fra bestyrelsen og gruppeleder.
3. Fremlæggelse af årsregnskab for 2017
4. Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid
  - a. Budget 2018
  - b. Planer for 2018 (inklusive udviklingsplan)

5. Behandling af indkomne forslag (skal være undertegnede i hænde senest den søndag 11. februar på mail [formand@stenlanderne.dk](mailto:formand@stenlanderne.dk) )

6. Valg af medlemmer til Bestyrelsen (civile, unge og ledere).

7. Valg af suppleanter til Bestyrelsen (civile, unge og ledere).

8. Valg af medlemmer til korpstrådsmødet (2 medlemmer).

9. Valg af medlemmer til divisionsrådet. (5 medlemmer )

10. Valg af revisor og revisorsuppleant.

11. Eventuelt

### Valg til bestyrelsen mv.

Bestyrelsen består af 15 personer: 5 unge, 5 ledere og 5 civile. Medlemmerne vælges for en periode på to år. Ud over valg til bestyrelsen skal der vælges medlemmer til korpstråd, divisionsråd, revisor og revisorsuppleant. Medlemmer til bestyrelsen, der er på valg er markeret med fed skrift i skemaet. Medlemmer der ønsker genvalg til bestyrelse er markeret med et "G". Medlemmer som ikke er på valg men ønsker at udtræde af bestyrelsen er markeret med blå skrift. Medlemmer som er på valg men ikke ønsker genvalg er markeret med rød skrift

<b>Civile:</b>	Jan Wiik		<b>Unge:</b>	Lisa Fjeldsted	
	Gitte Jensen			Magnus Hemmingsen	
	Jeanette Sjølin			<b>Benjamin Sjølin</b>	
	<b>Christina Klingenberg</b>			<b>Ann H S Kukkerig</b>	G
	<b>Tine Holm</b>			Ian M S Kukkerig	
<b>Ledere:</b>	Lisbeth Vester Olsen		<b>Suppleanter:</b>	<b>Andreas Olesen</b>	G
	Ulf Molich			<b>Anna Velsboe</b>	
	<b>Kim Andersen</b>	G			
	Rikke Velsboe				
	<b>Kenneth Fremlev</b>	G			
			<b>Divisionsråd:</b>	<b>Anna Velsboe</b>	
<b>Korpstråd:</b>	<b>Benjamin Sjølin</b>			<b>Kim Andersen</b>	
	<b>Magnus Hemmingsen</b>			<b>Thomas Nord Larsen</b>	
				<b>Sidse Wiik</b>	
				<b>Ann H S Kukkerig</b>	
<b>Revisor:</b>	<b>Dennis Fremlev</b>				
<b>Revisor suppleant:</b>	<b>Hans Clausen</b>				

Stenløse 2 februar 2018

Bestyrelsen håber at alle vil sætte tid af til at deltage i Grupperådsmødet og vi håber på en god debat om fremtiden for spejderarbejdet ved Stenlænderne.

Med spejderhilsen og på gensyn!

Jan Wiik, bestyrelsesformand  
Telf: 25 30 61 97